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 Protokoll 8/2023                                                             1(5) 

 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte i Östergötlands Ornitologiska Förening 
 
Tid:  Tisdag 2023-11-07 kl 18.30–21.00 
 
Plats:  Hos Stefan, Grindstugevägen 89, Linköping 
 
Närvarande ledamöter: Anders Tennlind, ordf. 
  Jussi Tranesjö, vice ordf. 

Inger-Marie Wohlfarth, kassör 
Gunnar Ölfvingsson 
Sofie Hellman 
Dan Lindmark 
Peter Berry 
Jenny Rydén 

   Stefan Westberg, sekr.  
     
Frånvarande:  - 
                      
                     
  
 
§ 3 Föregående protokoll  
 
Protokoll 7/2023 från mötet den 28 september är tidigare utsänt och godkänt.                      
 
§ 4 ÖgOF:s årsmöte  
 
Årsmötet 2024 samordnas med LFK:s årsmöte i Linköping. Kallelse i VSP nr 5 samt i vår hemsida 
och Facebook.  
 
§ 5 Ekonomi / medlemmar 
 
Ekonomi – aktuell status 
Kostnaderna för jubileumsfesten landade enligt plan. 
Ett eget bankkonto för Häradsskär kommer att skapas. 
 
Inger-Marie tittar på en non-profit WS lösning (se föregående protokoll) vilket skulle möjliggöra för 
oss att få tillgång till ex vis MS eller Google utan kostnad. Förhoppningsvis kan detta vara löst 
innan årsskiftet. 
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Medlemmar – aktuell status 
En ny medlem.  
 
§ 6 Vingspegeln 
 
Vingspegeln nr 4/2023 (Tåkernnumret) 
 
Är klar i kommande vecka och förväntas komma ut v 47 (20–24 nov). 
 
Vingspegeln 5/2023 (Deadline 1: a december) 
 
 Intervju med fågelfotograf Margareta Karlsson. Dan intervjuar. 
 Ängshökssatsningen, Peter tsm med Rickard Fredriksson 
 Jussi skriver en sammanfattning av 50-årsjubileet 
 Christian Williams skriver om medelhavstruten (atlantis) som gästade Gärstadverket i november 

förra året. 
 Fredrik Sahlin skriver om kinesiska sädesärlan av rasen leucopsis som observerats i 

Svensksundsviken under några dagar i början av november. 
 Rapport från sjöfågelinventeringen i maj. 
 
Vingspegeln 1/2024 
 
 Skådarporträtt, kandidater diskuterades. 
 Joakim Wallin skriver om kornknarren. 

 
 
 Till konstnär 2024 beslutades att välja Jenny Rydén. 
 
Dan har en pågående diskussion med Larssons tryckeri om kostnaderna och de kommer nu att se 
över vad de kan göra för att sänka dessa. Alternativa papperskvaliteter diskuterades. 

 
§ 7  ÖgOF på nätet/i mobilen 
 
Funktionsbrevlådor 
Gunnar tar från 1 december över bevakning av kontaktbrevlådan fram till 31 mars. 
 
Facebook och hemsida 
Bilder mm från jubileumsfesten och resan till Norra Skåne och Halland. 
Någon variant av julkalender kan det troligen bli även i år. 
 
Bandet Fåglar i Ög 
Inget att rapportera. 
 
Holken (Zoho Connect) 
Inget att rapportera. 
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§ 8 Fågelskydds- och andra naturvårdsfrågor 

Insända yttranden mm sedan förra styrelsemötet  

 Möte med Boxholms skogar. Genomfört den 25 oktober och uppföljningsmöte i vår planeras. 
(Jussi, Stefan) 

 Solcellspark vid Kolstad, Mjölby kommun. Yttrande insänt (Peter) 
 Samråd gällande Väderstad AB tillståndsansökan enligt miljöbalken.  Vi har inga synpunkter på 

detta. (Peter) 
 Mjölby kommuns vattenuttag ur Vättern. Yttrande insänt (Peter) 
 Som vår kontaktperson för naturvårdens representant i Viltförvaltningsdelegationen 

(Länsstyrelsen) är Peter utsedd. 

Nya remisser/ärenden 

 Synpunkter på Birdlifes riktlinjer för vindkraft. Yttrande ska vara insänt senast 12 november. 
(Jussi) 

 Synpunkter på Birdlifes riktlinjer för Solcellsanläggningar. Yttrande ska vara insänt senast 12 
november. (Gunnar) 

 Vindpark norr Valdemarsvik (Vindpark Östergötland AB). Yttrande ska vara insänt senast 7 
december. (Stefan) 

 Nybildande av Holmtebo NR i Valdemarsviks kommun. Yttrande ska vara insänt senast 15 
december. (Stefan) 

 Nybildande av Motalabuktens öars NR i Motala kommun. Yttrande ska vara insänt senast 18 
december. (Peter) 

 Nybildande av Kottebo NR i Kinda och Linköpings kommuner.  Yttrande ska vara insänt senast 
10 januari. 

 Svensk Plaståtervinning AB har problem med flugor och dylikt vid sin anläggning och vill ha 
tips och råd angående lämpliga holkar för insektsätande fåglar. (Jussi) 

 Vi har fått en fråga från en naturvårdskonsult som vill ha känsliga uppgifter om förekomsten av 
berguv, havsörn och kungsörn i länet. Inte en fråga för oss, vi hänvisar till länsstyrelsen eller 
Artdatabanken. 

 
§ 9 Fågelintressefrågor 
 
 Friluftsfestival vid Tåkern den 30 september. ÖgOF deltog med 3 personer i tornet vid Glänås. 

Många besökare trots kraftig blåst (Dan fick ”förtöja” tubkikaren vid en bjälke i tornet). 
 
Aktiviteter ÖgOF 50 år 

 
 Föredrag: 

o Teet Sirotkin, föredrag om ljudteknik, ugglor, hackspettar mm hölls den 13 februari i 
föreningshuset Fontänen i Linköping.   

o Gigi Sahlstrand höll den 24 augusti, i Arbetets museum i Norrköping, ett föredrag med 
titeln ”Det bor en fågelskådare i varje människa”.    

o Daniel Bengtsson / BirdLife höll på Naturcentrum i Linköping den 4 oktober ett 
föredrag med titeln ”BirdLife Sveriges artskydd i skogen”.   
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 Exkursioner: 
o Kärnskogsmosse 22 april (arrangemang tsm MBF).    
o Missmyra 29 april    
o Ydre 27 maj.    
o Eknön 6 juni     
o Kinda/Striern 9 september.    
o Leonardsberg den 23 september (arrangeras tsm FiNk).  
o Norra Skåne/södra Halland 20–22 oktober.   

 
 Tävlingar: 

o Kommunkrysset - 13 personer är anmälda. Sista anmälningsdag var 1 juni, men vi har 
öppnat för senare anmälningar. Informera i samband med kommunrallyt. Samt via 
bandet mm. 

o Stor dag – en (1) person anmäld och denne får ta emot priset vid lämpligt tillfälle.  
 

 Fest: 
o Jubileumsfest hölls den 28 oktober i lokal Fontänen i Linköping. Bilder och annat från 

festen kommer att publiceras på ÖgOF:s Facebook och hemsida. 
 

Styrelsen riktade ett varmt tack till jubileumsgeneral Jussi och festgeneral Inger-Marie. 
 
§ 10 Inventeringar 
 
Sjöfågelinventering i maj 
 Antal inventerade lokaler har minskat från 70 förra året till 61 i år.  Några som inventerat 

tidigare år har fallit ifrån och enbart en ny har tillkommit.  På kommande regionmöte kommer 
frågan om vad vi kan göra för att locka fler att inventera tas upp. Vidare kommer Birdlifes 
”Fågeldialogen” den 15 november ta upp frågan (se även §15 nedan). 

§ 11 Regionala rapportkommittén (RRK) 

RRK:s sammansättning för 2024 fastställes på nästa styrelsemöte i december.  
 
§ 12 Häradsskär  
  
Ringmärknings- och sträckräkningsveckorna har gått bra trots ofta ogynnsamma vindar.  
 
Det har noterats en del avvikelser i det passagerarantal som taxibåten ut till Häradsskär redovisat i 
sina fakturor. 
 
Vid Jubileumsfesten överlämnades en gåva på 10 000 kr från Birdlife till ÖgOF och 
Häradsskärsprojektet.  
 
Georg Hultners stiftelse, östgötsk stiftelse som årligen delar ut medel till några fasta mottagare 
inom bland annat naturskydd, har beslutat att 25% av utdelningen från och med 2023 ska gå till 
ÖgOF. För 2023 innebär det 50 000 kr. 
 
§ 13 Skrivelser/massmedia 
 
Corren (Claes Nilsson) har skrivit en artikel i Corren om ängshöken i Östergötland.  Publicerades i 
vecka 44. 
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§ 14 Region-/medlemsmöten/övriga möten/klubbkontakter 
 
Mötet hålls i MBF:s lokaler i Motala den 13 november. Agenda skickas ut i veckan före mötet. Från 
ÖgOF deltar Anders, Sofie och Stefan. 
 
 
§ 15  BirdLife Sverige 
 
Birdlifes ”Fågeldialogen” är ett kort fokuserat möte som vi gärna ser att fler medverkar i. 
 
”En digital timme med utbyte och inspiration kring och om arbetet med fågelintresse, 
fågelskydd, fågelforskning och ledarskap tillsammans med BirdLife Sverige. Onsdagar kl 
19.30-20.30 En stunds dialog med inbjudna inspirerande gäster, därefter samtal för alla som 
är anslutna till träffen i Fågeldialogen.” 
 
För mer information se: https://birdlife.se/fagelintresse/fageldialogen/ 
 
 
§ 16  Övrigt 
 
Inför Kommunrallyt kommer Jussi gå ut med en påminnelse om tävlingen Kommunkrysset som 
pågar året ut. 
 
§ 17 Genomgång av åtgärdslistan    
 
Åtgärdslistan gicks igenom och följer efter protokollet. 

 
§ 18 Nästa möte  
 
Någon gång v49-50 hos Sofie.  Anders skickar i vanlig ordning ut en doodle och kallelse kommer 
därefter att skickas ut i god tid.  

 

§ 19 Mötets avslutande 

 
Ordföranden förklarade mötet avslutat. 

 
Vid protokollet   Justeras 
 
 
 
Stefan Westberg, sekreterare  Anders Tennlind, ordförande 
 


